



أسطورة تراثية: ١٠٠-١٠٠سم، اكريليك، ٢٠١٥.

**The Legend of heritage:** 100x100 cm, acrylic, 2015.

## MALYAR RABEEA

## مليار ربيع

### QUALIFICATIONS

### المؤهل العلمي

- ٢٠١٣ - ماجستير الإدارة، جامعة ظفار.  
 ٢٠٠٩ - بكالوريوس العمل الاجتماعي،  
 جامعة ظفار.  
 ٢٠٠٧ - Social Work Diploma,  
 Dhofar University. دبلوم العمل الاجتماعي، جامعة ظفار.

### ORGANIZATIONS MEMBERSHIP

### عضوية المؤسسات

- ٢٠٠٣ - OSFA. الجمعية العمانية للفنون التشكيلية.  
 ٢٠٠٣ - Youth Art Studio. مرسوم الشباب.  
 ٢٠٠٠ - Caricature Art Group, Dhofar. جماعة (الفن الساخر) محافظة ظفار.

### ARTISTIC FIELD

### المجال الفني

الرسم والتصوير. Drawing and painting.

### ARTIST'S DIRECTIONS

### الاتجاهات والمراحل الفنية

الواقعية والتجريد. Realism and Abstractionism.

### THEMES

### الموضوعات

التراث العماني، الطبيعة والطبيعة الصامتة. Omani heritage, landscape and still life.

### MATERIALS

### الخامات

ألوان زيتية وأكريليك وخامات مختلفة. Oil, acrylic and different materials.

[almarhoonia@hotmail.com](mailto:almarhoonia@hotmail.com)

تعبّر في أعمالها الفنية عن الموروث الثقافي العماني بأسلوب تميز فيه بين الأصالة والحداثة، فهي تنقل للمتلقّي عبق الماضي ومدى بقائه لدى الفكر الإنساني، ففي أعمالها الفنية تلجأ إلى التكوينات الواضحة والألوان الخافتة.

Her works reflects the Omani cultural and the return to nature as it was before the advent of technology. She conveys the fragility of the past and the extent of its survival in human thought to the viewer. She uses the clear formations and colours that characterize the nature of her country to convey her vision quietly and peacefully.

### National Exhibitions and Symposia

- 2014 - The 5th Fine Art Week Event, SQU.  
 2013 - Joint Fine Arts Exhibition for OSFA Members, Dhofar Governorate.  
 2009 - The 4th Annual Exhibitions of Arabic Calligraphy.  
 2008 - The 6th Cultural Dhofar Symposium, Salalah.  
 2007 - Fine Arts Exhibition, Salalah Festival.  
 2005 - The 9th Fine Arts Exhibition (Promising Creativity).  
 2004 - The 8th Annual Youth Arts Exhibition.  
 2004 - Fine Arts Exhibition, the 34th National Day, Salalah.

### Workshops

- 2017 - Oman workshop on watercolour.  
 2016 - A workshop on Watercolour supervised by Patricia Alfakhri.  
 2015 - A workshop on Abstract supervised by Artist Anwar Sonya.  
 2014 - A workshop on Oil supervised by Artist Saoud Al Hunini.  
 2013 - A workshop on Decoration and Arabic Calligraphy Supervised by Artist Anwar Sonya.  
 2012 - A workshop on Arabic Calligraphy.  
 2009 - A workshop on Arabic Calligraphy supervised by Artist Muhsen.  
 2009 - A workshop on Ceramic Art supervised by Artist Naima Alsibani with participation of Alwafa Volunteer Centres, Salalah.  
 2008 - A workshop on Ceramic Art supervised by Artist Naima Alsibani.  
 2007 - A workshop on Caricature Supervised by Artist AlZahra.  
 2006 - A workshop on Sculpture supervised by Artist Salem Al Marhoon.  
 2004 - A workshop on Abstract supervised by Artist Maryam Alzadjali.  
 2002 - Sculpture workshop supervised by Artist Abdulhameed Alzubaidi.  
 2002 - Anatomy workshop supervised by Artist Ali Abas.

### Collections

Her artworks are collected by individuals, governmental and private institutions.

### المعارض والمقتنيات المحلية

- ٢٠١٤ - معرض فعاليات أسبوع الفن التشكيلي الخامس في جامعة السلطان قابوس.  
 ٢٠١٣ - المعرض التشكيلي الجماعي لأعضاء الجمعية، ظفار.  
 ٢٠٠٩ - المعرض السنوي الرابع للخط العربي والتشكيلات الحروفية.  
 ٢٠٠٨ - معرض ملتقى ظفار الثقافي السادس، صلالة.  
 ٢٠٠٧ - معرض الفن التشكيلي، مهرجان صلالة.  
 ٢٠٠٥ - المعرض التاسع للفن التشكيلي (إبداع واحد).  
 ٢٠٠٤ - المعرض السنوي الثامن للفنون التشكيلية للشباب.  
 ٢٠٠٤ - معرض الفنون التشكيلية، العيد الوطني الرابع والثلاثون، صلالة.

### ورش العمل

- ٢٠١٧ - ورشة عمان بألوان مائية.  
 ٢٠١٦ - ورشة عمل في مجال الألوان المائية مع أ. باتريشيا الفخري.  
 ٢٠١٥ - ورشة عمل في مجال فن التجريد مع أ. الفنان أنور سونيا.  
 ٢٠١٤ - ورشة عمل في مجال الألوان الزيتية مع أ. الفنان سعود الحنيبي.  
 ٢٠١٣ - ورشة عمل في مجال الزخرفة والخط مع الفنان أ. أنور سونيا.  
 ٢٠١٢ - ورشة عمل في مجال الخط العربي.  
 ٢٠٠٩ - ورشة عمل في مجال الخط بإشراف أ. محسن.  
 ٢٠٠٩ - ورشة عمل في الخزف بإشراف الأستاذة نعيمة السيبانية بمشاركة مراكز الوفاء التطوعية بمحافظة ظفار.  
 ٢٠٠٨ - ورشة عمل في مجال الخزف مع الأستاذة نعيمة السيبانية.  
 ٢٠٠٧ - ورشة عمل في مجال الفن الساخر الكاريكاتور بإشراف الأستاذ عبد الزهراء.  
 ٢٠٠٦ - ورشة عمل في مجال النحت بإشراف أ. الفنان سالم المرهون.  
 ٢٠٠٤ - ورشة عمل في التجريد بإشراف أ. الفنانة مريم الزدجالية.  
 ٢٠٠٢ - ورشة عمل في مجال النحت والجبس مع أ. الفنان عبدالحميد الزبيدي.  
 ٢٠٠٢ - ورشة عمل في التشريح مع أ. الفنان علي عباس.

### المقتنيات

توجد أعمالها الفنية لدى عدد من المؤسسات الحكومية والخاصة والأفراد محليا.